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Abstract (en)
To determine the water level more exactly, the pressure transmitter tube (8) is connected at its lower end to the rear wall (2) of the lye container (1)
and preferably has a downwardly curved spout (11), the mouth (12) of which is located just above the bottom (7) of the lye container. The water level
can thereby be determined substantially more exactly, because a sensitive pressure region of the pressure cell is used. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur genaueren Bestimmung des Wasserstandes ist vorgesehen, daß das Druckgeberrohr (8) mit seinem unteren Ende an die Rückwand (2) des
Laugenbehälters (1) angeschlossen ist und vorzugsweise eine nach unten gekrümmte Tülle (11) zeigt, deren Mündung (12) kurz über dem Boden
(7) des Laugenbehälters gelegen ist. Hierdurch kann der Wasserstand wesentlich genauer bestimmt werden, weil ein empfindlicher Druckbereich
der Druckmeßdose genutzt wird.
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